

YEREVAK Natural Orange Dry Wine

“Երևակ” բնական նարնջագույն անապակ գինին պատրաստված է Արարատյան հարթավայրում աճեցվող Ռկածիթեյի և Սսխալի սորտերի խաղողից բնական եղանակով՝ առանց հավելումների: Խմորման գործընթացը իրականացվել է բնական՝ վայրի խմորասնկերով: Երևակը Սատուրն մոլորակի հայկական անվանումն է, բառի հիմքում ընկած են երևալ, առաջ գալ և տեսիլք իմաստները: Պահպանել օդափոխվող տարածքում, արևի ուղիղ ճառագայթներից հեռու՝ +5°C - +18°C ջերմաստիճանում, մինչև 85% հարաբերական խոնավության պայմաններում:

Ալկոհոլը հակացուցված է մինչև 18 տ. անձանց, հղի և կերակրող կանանց:

Ալկոհոլի չարաշահումը վնասակար է առողջությանը:

Մեկ արժեքը 100մգ-ում ածխաջրեր 0,1գ, Էներգետիկ արժեքը՝ 65,8 կկալ / 272 կՋ:
Առողջության համար վնասակար նյութերի պարունակությունը չի գերազանցում թույլատրելի չափը՝ ըստ TP TC 021/2011, TP TC 029/2012: Արտադրված և շաղցված է “Արմվայն” ՍՊԸ, ՀՀ, Արարատի մարզ, գյուղ Նորաբաց, “Վայն Նեթս” ՍՊԸ-ի պատվերով:

Натуральное оранжевое сухое вино “Еревак” изготовлено из сортов винограда Ркацители и Мсхали из Араратской долины натуральным методом: брожением естественными дикими дрожжами без добавок. Еревак - это армянское название планеты Сатурн, слово основано на значениях появления, выхода и видения. Хранить в проветриваемом помещении при температуре от +5°C до +18°C, вдали от прямых солнечных лучей и относительной влажности не более 85%.

Алкоголь противопоказан лицам до 18 лет, беременным и кормящим женщинам.

Злоупотребление алкоголем вредно для здоровья.

Пищ. ценность в 100 мл продукта: углеводы – 0,1 гр, энерг. цен. 65,8 ккал/272кДж.
Содержание вредных для здоровья веществ не превышает допустимый норм: по TP TC 021/2011, TP TC 029/2012. Произведено и разлито ООО “Армвайн”, РА, Араратская область, село Норабак, по заказу ООО “Вайн Нетс”.

Natural orange dry wine “Yerevak” is made from grape varieties of the Rkatsiteli and Mskhali cultivated in Ararat Valley using natural winemaking requirements. This natural wine does not contain any additives. Fermentation was done by natural wild yeasts with skin contact. Yerevak is the Armenian name of the planet Saturn, the word is based on the meanings of appear, come forth, and vision. Store in a ventilated room at a temperature of +5°C to +18°C, away from direct sunlight.

Alcohol is contraindicated for persons under 18 years of age, pregnant and lactating women.

Alcohol abuse can lead to health problems.

Nutritional value per 100 ml of the product: carbohydrates - 0,1 g, energy value: 65,8 kcal / 272 kJ. The content of substances harmful to health does not exceed the permissible standards: according to TP TC 021/2011, TP TC 029/2012. Produced and bottled by “ArmVine” LLC, RA, Ararat region, village Norabac, by order “WineNets” LLC.

Պարունակում է բնական սուլֆիտներ: / Содержит натуральные сульфиты. / Contains natural sulfites.



Ալկոհոլ՝
Алкоголь:
Alcohol:

11,5%

Ցավաձը՝
Объем:
Volume:

750

մլ
ml

Պահպանման պայմ.
Условия хранения:
Storage conditions:



Շաղցման անսաթիվ: / Дата розлива: / Date of bottling:

5 853947 200126